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بهترین شرایط را برای مردم بم و استان کرمان ایجاد خواهیم کرد

محمدعلی زهره ای شامگاه دوشنبه بیستم شهریورماه 
در حاشیه سفر خود به شهرستان بم افزود: هدف از 
سفرهای استانی، شناخت مشکلات، مسئله بودن آن، 

آسیب شناسی و در نهایت ارائه راه حل است.
او بیان داشت: از ظرفیت های موجود خوب استفاده 
نمی شود ، کشور ما فوق العاده پولدار و دارای سرمایه 

است که مهمترین سرمایه آن نیروی انسانی است.
 او می گوید ضعف ها را باید به قوت تبدیل کنیم و 

بتوانیم مشکلات را برطرف کنیم .
قائم مقام وزیر راه و شهرسازی اظهارداشت: متاسفانه 
در برخی از شهرستان ها اداره راه و شهرسازی ایجاد 
کرده ایم، اما چارت سازمانی ندارد که باید ایجاد شود 
.به گفته او در مجموعه وزارت راه و شهرسازی در چند 
سال اخیر اتفاقات خوبی رخ داده است اما متاسفانه 

مسیر اجرای پروژه ها در پیچ و خم اداری افتاده است.
دو  شهرسازی  و  راه  وزیر  خاطرنشان کرد:  زهره ای 
شعار مهم در دستور کار خود قرار دارد یکی نهضت 
ملی مسکن که جزو مهمترین پروژه ها و از تدابیر 
و دستورات ریاست جمهوری است و دیگری حمل 
به  وزارتخانه  ارکان  تمامی  کرد:  اضافه  او  نقل.  و 
عنوان بازوهای حمایتی همراهی لازم را برای تحقق 
ملی  نهضت  در  ویژه  به  وزارت خانه  ماموریت های 
مسکن و نهضت حمل و نقل داشته باشند. او با اشاره 
به اینکه باید از ظرفیت نیروی انسانی به بهترین شکل 
استفاده کنیم، عنوان کرد: در سازمان نیروی مازاد 

وجود دارد که باید این مشکل را حل کنیم و... 

 ادامه در صفحه 4

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در سفر به بم عنوان کرد:

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه در بحث راه ها متناسب با اعتبارات و بودجه برنامه ریزی شده است، گفت: وزیر راه و شهرسازی 
دستور داده تا نواقص راه ها با اولویت نقاط حادثه خیز برطرف شود .

مرضیه جعفری سرمربی خاتون بم:

 می خواهیم نماینده خوبی برای 
ایران باشیم

بانوی میمندی چطور مدیر خلاق 
بومگردی کشور شد؟
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با  مدیران  برخی  همکاری  عدم  از  کرمان  استاندار 
گلایه  استعلام ها  به  پاسخ  در  تعلل  و  سرمایه گذاران 

کرد.
رفع  و  تسهیل  کارگروه  پانزدهمین  ایسنا،  به گزارش 
شهریور   ۲۲ امروز  صبح  کرمان  استان  تولید  موانع 
طرح   ۲7 دریافتی  تسهیلات  امهال  به  و  برگزار  ماه 
صنعت،  حوزه  در  طرح  چند  مشکلات  و  کشاورزی 

معدن و تجارت رسیدگی شد. 
جلسه  این  در  کرمان  استاندار  فداکار  محمدمهدی 
تا  کرد  تاکید  اجرایی  مدیران دستگاه های  به  خطاب 
اعتبارات  به جذب  نسبت  باقیمانده  کوتاه  فرصت  در 
جاری  اعتبارات  افزود:  و  کنند  اقدام  دارایی  تملک 
دستگاه ها را براساس عملکردشان در اعتبارات تملک 

لحاظ می کنیم.
آنها  تملک  اعتبارات  که  دستگاه هایی  داد:  ادامه  وی 
برگشت بخورد در پرداخت اعتبارات هزینه ای آنها با 

محدودیت عمل خواهیم کرد.  
با  مدیران  برخی  همکاری  عدم  از  همچنین  فداکار 
سرمایه گذاران و تعلل در پاسخ به استعلام ها گلایه کرد 
و با اشاره به پروژه شهرک تخصصی انرژی خورشیدی 
در  مشترک  سرمایه گذار  یک  گفت:  رفسنجان  در 
نیروگاه  احداث  همزمان،  صورت  به  یزد  و  رفسنجان 
خورشیدی را آغاز کرده و در حالی که پروژه یزد در 
آستانه بهره برداری قرار دارد، در رفسنجان هنوز درگیر 

مجوزهاست. 
استاندار کرمان گفت: نیروگاه خورشیدی که هیچگونه 
آلودگی زیست محیطی، آب و غیره را ندارد و انرژی 
پاک محسوب می شود، چرا باید معطل مجوز بماند؟ 
در حالی که می تواند ۱۰۰۰ مگاوات برق خورشیدی 

تولید کند. 
وی گفت: مدیرانی که نمی خواهند همکاری کنند و یا 

توان اجرای کار ندارند، برای چه می مانند؟

در  ماه  شهریور   ۱8 شنبه  فداکار  محمدمهدی 
هشتاد و نهمین نشست شورای گفتگوی دولت 
و بخش خصوصی استان با موضوع بررسی موانع 
سازمان  اعلام  طبق  گفت:  مدرن،  معدن کاری 
صمت، تقریبا تمام استان به عنوان محدوده معدنی 
و به اسم افراد ثبت شده است، اما بعضا هیچ اقدامی 

روی آنها صورت نمی گیرد.
قانون  از عدم اجرای ماده ۲۰  ابراز تاسف  با  وی 
معادن، از سازمان بازرسی خواست تا به این مسئله 
پهنه های  بیشترین  ایمیدرو،  افزود:  و  کند  ورود 
معدنی استان کرمان را دارد اما هیچ کاری روی 

آنها انجام نمی دهد و سال ها راکد مانده اند.
استاندار کرمان ادامه داد: بخش زیادی از پهنه های 
هیچ  و  است  ایمیدرو  اختیار  در  استان  معدنی 
اقدامی روی آنها انجام نداده، اما قانون معادن به 

صراحت می گوید که باید پس گرفته شوند.
فداکار تصریح کرد: این موضوع باید از سطح ملی 
سازمان  نظارتی،  دستگاه های  و  شود  پیگیری 

بازرسی و غیره ورود به مسئله داشته باشند.  
قانون معادن در  استاندار کرمان گفت: ماده ۲۰ 
سطح ملی باید پیگیری شود و پهنه های معدنی 
که راکد مانده، آزاد شده و در اختیار افراد ذیصلاح 

قرار گیرد.
استاندار کرمان به رشد بهره وری نیز اشاره داشت 
و گفت: در حوزه معادن اگر تنها به رشد بهره وری 
هم بپردازیم، کاهش انرژی، کاهش باطله و خیلی 
از مسائل را در بر می گیرد و بخش زیادی از مسائل 

حل می شود.
از  بسیاری  درآمد  عمده  داشت:  ابراز  فداکار 
شرکت ها، ناشی از رانت انرژی ارزانی است که در 
بخش آب، برق و گاز دریافت می کنند. چرا باید این 
رانت انرژی را به شرکت بدهیم و از طرف دیگر برق 

کشاورز قطع شود.
* ضرورتی بر افزایش تولید کاتد در استان نیست

استاندار کرمان به اهمیت روش های نوین و فناوری 
در معادن و صنایع نیز اشاره کرد و گفت: ما الان 
کاتد را با قیمت های مختلف و نوساناتی در بورس 
صادر می کنیم که این نوسان هم به دلیل عرضه 

است نه مصرف.
فداکار افزود: اما هیچ کاری روی کاتد در استان 
انجام نمی شود و تنها یک مفتول تولید می کنیم. 

چند برابر مصرف فعلی مس شهید باهنر کاتد در 
استان وجود دارد.  

افزایش  بر  ضرورتی  کرد:  عنوان  کرمان  استاندار 
روی  می توانیم  و  نیست  استان  در  کاتد  تولید 
و  اشتغال  و  متمرکز شویم  پایین دستی  صنایع 

ارزش افزوده را بالا ببریم. وی گفت: عمده معادن 
از ظرفیت تبصره 5 ماده ۱4 قانون معادن استفاده 
نمی کنند، در حالی که با سرمایه گذاری در حوزه 
و  محیطی  زیست  بهره وری،  انواع  در  تکنولوژی 
کارهایی از این دست، مزیت قانونی معافیت حقوق 
معادن تا سقف ۲۰ درصد برای آنها فراهم می شود.

استاندار کرمان در خصوص آزمایشگاه معدن گفت: 
فهرستی از هر آنچه در این زمینه نیاز است، تهیه 

شود که عمدتا در دانشگاه های آزاد سراسر کشور 
وجود دارد و می توانیم در استان مستقر کنیم.

فداکار بر توجه به تجهیزات و دانش فنی در حوزه 
اکتشاف معادن نیز تاکید کرد.

* سرمایه ملی باید به افراد دارای صلاحیت واگذار 

کل  رئیس  ابراهیم حمیدی  شود. حجت الاسلام 
علمی  راهکارهای  نیز  کرمان  استان  دادگستری 
در حوزه معادن را برای استفاده بهینه از منابع و 
معادن و سرمایه ملی لازم دانست و گفت: اجازه 
راهکارهای  از  بروند،  دست  از  منابع  این  ندهیم 
علمی استفاده شود و سازمان های متولی با صدور 
پروانه بهره برداری و دریافت حق و حقوق دولتی و 

مالیات، از نحوه استفاده غافل نشوند.

وی ابراز داشت: از مباحث علمی استفاده و معادن 
به افرادی واگذار شود که صلاحیت کار دارند و از 

دانش روز استفاده می کنند.
رئیس کل دادگستری استان کرمان نظارت ها را 
نیز مورد تاکید قرار داد و افزود: هم باید از مسائل 
نوین و علم روز استفاده کرد و هم نظارت کامل 
اگر  گفت:  حمیدی  حجت الاسلام  آید.  عمل  به 
بهره بردار نمی تواند از مسائل علمی روز استفاده 
کند و توان اجرای کار ندارد، سرمایه ملی باید از او 
پس گرفته و به افراد دارای صلاحیت واگذار شود.

*معدن، عامل توسعه پایدار آینده خواهد بود
سیدمهدی طبیب زاده رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشاورزی استان کرمان گفت: سالانه ۱۲۰ 
هزار میلیارد تومان از استان به شکل های مختلف 
از جمله سود سهام شرکت ها، حقوق دولتی و     غیره 
خارج می شود، اما زمانی که این مواد معدنی نباشد 

چه باید کرد.
وی ادامه داد: باید فکری کرد که نقطه قوت استان 
)معدن( به توسعه پایدار در آینده تبدیل شود. با 
مصرف ذخایر بین نسلی، مشکلات کشاورزی و 
...، آینده ما چه خواهد بود. طبیب زاده تاکید کرد: 
منابع حاصل از استخراج مواد معدنی باید صرف 

توسعه دانش و فناوری شود.
*پهنه های معدنی باید به درستی مدیریت شوند

مهدی حسینی نژاد رئیس سازمان صنعت، معدن 
اینکه  بیان  با  نیز  و تجارت شمال استان کرمان 
۲8۰۰ کیلومتر مربع از مساحت استان ذیل 5۲7 
پروانه اکتشاف فعال قرار دارد، گفت: ۹۰ درصد 
کوچک  می کنند،  فعالیت  استان  در  که  معادنی 

هستند که ظرفیت خوبی است.
وی، یکی از مشکلات حوزه اکتشاف را، ورود همه 
براساس  اکتشاف  و گفت: مدل  دانست  اشخاص 
قانون این گونه است که هر شخصی می تواند ورود 
در صورتی  دید.  راه حل  آن  برای  باید  اما  کند، 
که سرمایه گذاری خوبی در معدن داشته باشیم 

می توانیم بهره وری خوبی هم از آن ببریم.
استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
کرمان گفت: اگر ورودی معدن را مدیریت نکنیم، 
مشکلی از معادن کوچک ما حل نخواهد شد. با 
صیانت نامه های حُسن انجام کار اجازه  ورود به همه 

افراد را ندهیم. 

گلایه مجدد استاندار کرمان از عدم همکاری برخی مدیران با سرمایه گذاران

پهنه های معدنی راکد باید واگذار شوند؛ چرا ماده ۲۰ قانون معادن اجرا نمی شود

در کارگروه رفع موانع تولید عنوان شد
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بومگردی  خانه های  آموزشی-تجربی  ملی  همایش 
ایران با حضور معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و 
جمعی از مسئولان کشور روزهای ۱۱ و ۱۲ شهریور 
در سالن آمفی تئاتر وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی برگزار شده است.
درباره چرایی این انتخاب پرسش هایی وجود داشت 
بن  بومگردی  اقامتگاه  مدیر  سراغ  به  شنبه  روز  که 
میمند رفتیم و فهیمه عباسی در گفت و گو با ایرنا 
برخی اقداماتش که سبب این موفقیت شده را تشریح 

کرد.
بحث بر سر کیفیت اقامتگاه ها و بومگردی ها درحالی 
است که در نقاط مختلف کشور طی سال های اخیر 
باید  اما آنطور که  اندازی شده  راه  اقامتگاه ها  برخی 
را  نیاز  مورد  های  شاخص  یا  ندارند  را  لازم  کیفیت 
کسب نکرده اند؛ موضوعی که از نگاه کارشناسان می 
تواند در دلزدگی گردشگران نیز تاثیر مستقیمی داشته 

باشد.
این درحالی است که چندی قبل میراث فرهنگی استان 
کرمان اعلام کرد، برنامه استانداردسازی بوم گردی ها را 
آماده اجرا کرده است؛ طرحی که می تواند و باید بتواند 
به کیفیت بخشی فعالیت های این عرصه که زمانی تب 
با عنوان  آن بالا فراگرفته بود و هرکس هر جایی را 

بوم گردی آماده پذیرش می کرد، کمک زیادی کند.
موقع  چرا  که  دارد  وجود  همواره  پرسش  این  گرچه 
استانداردهای  و  ها  شاخص  به  بسته  مجوز  صدور 
نشده  ارائه  بوم گردی  های  اقامتگاه  مجوز  مشخص 
باتوجه  گردشگری  بخش  توسعه  معتقدند  برخی  اما 
به وضعیت موجود در کشور آنقدر اولویت و ظرفیت 

دارد که راه اندازی اقامتگاه هایی با شرایط مناسب و 
ارزان نیز می تواند کمک کننده باشد؛ گرچه انطباق 

با استانداردها را کسی در هیچ شرایطی رد نمی کند.
بوم گردی )اکوتوریسم( سبکی از گردشگری به شمار 
می رود که در آن گردشگران به مناطق بکر و کمتر 
دیده شده سفر می کنند و این گردشگری همراه با 
رفتارهای مسئولانه در قبال محیط زیست و فرهنگ 
جوامع محلی منطقه است که در سال های اخیر مورد 

استقبال دنیا قرار گرفته است.
براساس آمارها در کشور ایران از حدود پنج سال قبل 
بحث ایجاد اقامتگاه های بوم گردی به صورت پررنگ 
تر در دستور کار قرار گرفت و استان کرمان نیز با ایجاد 
۳4۰ واحد بوم گردی از این حیث جزو رتبه های برتر 

کشور قرار دارد.
هرچند بوم گردی را باید تجربه مفید، جذاب و جدیدی 
در گردشگری دانست اما رعایت ملزومات، تجهیزات و 
آداب خاص این واحدهای پذیرایی نیز مهمتر از تعداد 
و کثرت آنها ارزیابی می شود که نیاز به بازنگری در 
عملکرد این اقامتگاه ها و رفع نقص و مشکلات موجود 

در آنها احساس می شود.
استانداردسازی  گردشگری؛  خلاء  یک  جبران 

بوم گردی های کرمان در دستور کار قرار گرفت
عباسی مدیر اقامتگاه بومگردی بن میمند که عنوان 
برتر کشوری را کسب کرده می گوید از سال ۹7 این 
یک  اولیه  سرمایه  با  همسرش  اتفاق  به  را  اقامتگاه 

میلیارد ریال راه اندازی کرده است.
راه  محلی،  و  بومی  تزئینات  بردن  کار  به  افزود:  وی 
اندازی بازارچه صنایع دستی و حفظ محیط زیست از 
جمله اقداماتی بود که موجب انتخاب بنده به عنوان 

مدیر خلاق و برتر بومگردی شد.
میمند  روستای  محلی  جامعه  با  کرد:  تاکید  عباسی 
به منظور حفظ میراث ناملموس فعالیت هایی انجام 
داده ام و همچنین در زمین سنگلاخی روستای میمند 
نیز در  توانستم به کار کشت سبزیجات و کشاورزی 

کنار موضوعات اقامتی و سایر بخش ها بپردازم.
مدیر اقامتگاه بومگردی بن میمند بیان کرد: با وجود 
همه محدودیت ها سعی کردیم بهترین کیفیت را به 

گردشگران در همه خدمات مورد نیاز عرضه کنیم.
هم  به  زنجیر  مانند  گردشگران  نیاز  مورد  خدمات 
پیوسته هستند و باید تلاش شود که کیفیت افزایی 
منطبق با شرایط بومی هر منطقه بسته در هر بخش 

رخ دهد
وی با بیان اینکه همه خدمات مورد نیاز گردشگران 
مانند زنجیر به هم پیوسته هستند و باید تلاش شود 
که کیفیت افزایی منطبق با شرایط بومی هر منطقه 
در  داد: همچنین  ادامه  دهد  رخ  بخش  هر  در  بسته 
زمینه گردشگری خوراک هم فعالیت دارم و غذاهای 
محلی منطقه میمند مثل نان کرنون، قرمه، اسپار و 
برای گردشگران و مسافران معرفی، پخت و  را  غیره 

عرضه می شود.

کیفی سازی بومگردی های کرمان
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان کرمان نیز اظهار داشت: واحد 
بن میمند از بوم گردی های برتر کشور است و در بخش 

حامیان حوزه بوم گردی تجلیل شد.
براساس  سمینار  این  برترین های  افزود:  بردبار  رضا 
یکسری استانداردها انتخاب شده اند که این انتخاب از 
سوی جامعه بومگردی های هر استان انجام شده است. 

بوم گردی   ۳4۰ دارای  کرمان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
است که در حال حاضر مقام نخست کشور را به خود 
اختصاص داده است خاطرنشان کرد: کیفی سازی این 
اولویت های اداره کل میراث فرهنگی این  از  اقامتگاه ها 
استان است که خوشبختانه در چند سال اخیر مورد 

توجه قرار گرفته است.
کرمان  میمند  تاریخی  روستای  ایرنا،  گزارش  به 
مهم ترین  از  یکی  مربع،  کیلومتر   4۲۰ وسعت  با 
جهان  و  ایران  دست کند  روستاهای  بزرگ ترین  و 
محسوب می شود که همچنان زندگی در آن جریان 
دارد و مردمانش بسیاری از سنت های پیشینیان خود 
جاذبه های  مهم ترین  از  روستا  این  کرده اند.  حفظ  را 
به حدود سه  آن  است که قدمت  گردشگری کرمان 
به عنوان  سال ۱۳۹4  در  و  رسد  می  قبل  سال  هزار 
نوزدهمین اثر جهانی ایران در میراث جهانی سازمان 

یونسکو به ثبت رسیده است.
فرهنگی-  منظر  هفتمین  به عنوان  همچنین  میمند 
طبیعی و تاریخی در جهان در سال ۱۳84 نخستین 

جایزه جهانی ملینا مرکوری را به دست آورد.
غیر از روستای میمند، ارگ بم )بزرگترین سازه خشتی 
جهان(، باغ زیبای شازده یا شاهزاده ماهان با ویژگی 
های منحصر به فرد باغ و معماری عمارت آن، دشت 
کویر لوت که قدیمی ترین درفش جهان از این کویر در 
منطقه شهداد به دست آمده و سه قنات »گوهرریز« 
جوپار در شهرستان کرمان، »اکبرآباد« و »قاسم آباد« 
نیز روستای دارستان سیرجان و  و  بم  در شهرستان 
این شهرستان به عنوان خاستگاه بافت گلیم شیرکی 
به شمار  کرمان  استان  جهانی  ثبت  آثار  از  سیرجان 

می روند.
 

بانوی میمندی چطور مدیر خلاق بومگردی کشور شد؟

 نخستین همایش ملی آموزشی-تجربی خانه های بومگردی ایران از فهیمه عباسی مدیر اقامتگاه بوم گردی »بن میمند« در شهربابک از توابع 
استان کرمان به عنوان مدیر برتر کشور، تجلیل شد.

آگهی فقدان سند مالکیت

نظربه اینکه خانم  مهدیه موسوی مهدی ابادی فرزندمرتضی کد ملی ۳۱۱۰۹۹۱86۱  طبق 
درخواست شماره /4۲۹۲تاریخ ۱4۰۲/6/۰۹  به استناد دوبرگ استشهادیه گواهی امضاء شده 

منظم به تقاضای کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی شش دانگ پلاک  4678  اصلی واقع 
در بخش ۲۹ کرمان متعلق به وی به علت جابجایی مفقودشده با بررسی معلوم گردید ذیل ثبت 

۱۱۹۱ دفتر ۹  صفحه ۹۳و شماره چاپی سند ۳۱7۰۹8  به نام نامبرده صادر وتسلیم گردیده وازین 
اداره تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده لذا بنا به درخواست نامبرده وبرحسب 

دستور اصلاح تبصره یک ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت آگهی ، تا چنانچه 
شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد 

ادعا نزد خود می باشند از تاریخ انتشار این آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت ۱۰ روز مراتب را با 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله کتبا« به اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان بم اعلام نمایند 
بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر در آگهی )۱۰روز( هیچگونه ادعایی از هیچکس مسموع 

نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط ومقررات نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک  اقدام 
خواهد نمود .

حسین فتحی زاده چناری - سرپرست اداره تبت اسناد و املاک شهرستان بم
W

آگهی فقدان سند مالکیت

نظربه اینکه خانم فرح بیدرانی  فرزند  حسین  کد ملی ۰۰465۱85۱7  طبق درخواست شماره 
۱۱۰۱7/۳۹۹6تاریخ ۱4۰۲/5/۲۹  به استناد دوبرگ استشهادیه گواهی امضاء شده منظم به 

تقاضای کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی سه دانگ از شش دانگ پلاک  ۱ فرعی از۲۱44  
اصلی واقع در بخش ۲۹ کرمان متعلق به وی به علت جابجایی مفقودشده با بررسی معلوم گردید 
تحت شماره دفتر الکترونیک ۱۳۹7۲۰۳۹۰۰۱۰۰۲444   و شماره چاپی سند ۲۱۰۳7  به نام 

نامبرده صادر وتسلیم گردیده وازین اداره تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده 
لذا بنا به درخواست نامبرده وبرحسب دستور اصلاح تبصره یک ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت 

مراتب در یک نوبت آگهی ، تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
ویا وجود اصل سند مالکیت مورد ادعا نزد خود می باشند از تاریخ انتشار این آگهی )یک نوبت 
است (ظرف مدت ۱۰ روز مراتب را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله کتبا« به اداره ثبت 

اسناد واملاک شهرستان بم اعلام نمایند بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر در آگهی )۱۰روز( 
هیچگونه ادعایی از هیچکس مسموع نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط ومقررات نسبت به صدور 

سند مالکیت المثنی بنام مالک  اقدام خواهد نمود .
حسین فتحی زاده چناری - سرپرست اداره تبت اسناد و املاک شهرستان بم

آگهی فقدان سند مالکیت

نظربه اینکه خانم نفیسه عباس زاده افشار   فرزند حمید رضا    کد ملی ۳۰۲۰۰۳7۳۲8  طبق 
درخواست شماره ۳8۲۲/۱۱۰۱7 تاریخ ۱4۰۲/5/۲۳  مورخه به وکالت از طرف خانم طیبه فریادی 
طبق وکالت نامه شماره 76766 مورخه ۲۱//۱4۰۲/۰5 به استناد دوبرگ استشهادیه گواهی امضاء 
شده منظم به تقاضای کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی پلاک ششدانگ  ۱۰۰فرعی از 
۱۹فرعی از۲5۹4 اصلی واقع در بخش ۳۲ کرمان متعلق به  طیبه فریادی  به علت جابجایی 

مفقودشده با بررسی معلوم گردید ذیل ثبت 76۹۹ صفحه ۲۳۲ دفتر جلد 4۹  ششدانگ به نام 
طیبه فریادی  و شماره چاپی سند ۳۰۳685 صادر وتسلیم گردیده وازین اداره تقاضای صدور سند 
مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده لذا بنا به درخواست نامبرده وبرحسب دستور اصلاح تبصره یک 
ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت آگهی ، تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد ادعا نزد خود می باشند از 

تاریخ انتشار این آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت ۱۰ روز مراتب را با ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله کتبا« به اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان بم اعلام نمایند بدیهی است پس از انقضای 

مهلت مقرر در آگهی )۱۰روز( هیچگونه ادعایی از هیچکس مسموع نخواهد بود واین اداره وفق 
ضوابط ومقررات نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک  اقدام خواهد نمود .
حسین فتحی زاده چناری - سرپرست اداره تبت اسناد و املاک شهرستان بم
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بهترین شرایط را برای مردم بم و استان کرمان ایجاد خواهیم کرد
سفر  حاشیه  در  دوشنبه  شامگاه  زهره ای  محمدعلی 
خود به شهرستان بم افزود: هدف از سفرهای استانی، 
شناخت مشکلات، مسئله بودن آن، آسیب شناسی و 

در نهایت ارائه راه حل است.
استفاده  از ظرفیت های موجود خوب  بیان داشت:  او 
نمی شود ، کشور ما فوق العاده پولدار و دارای سرمایه 

است که مهمترین سرمایه آن نیروی انسانی است .
و  کنیم  تبدیل  قوت  به  باید  را  ها  او می گوید ضعف 

بتوانیم مشکلات را برطرف کنیم .
قائم مقام وزیر راه و شهرسازی اظهارداشت: متاسفانه 
در برخی از شهرستان ها اداره راه و شهرسازی ایجاد 
کرده ایم، اما چارت سازمانی ندارد که باید ایجاد شود .

به گفته او در مجموعه وزارت راه و شهرسازی در چند 
اما متاسفانه  اتفاقات خوبی رخ داده است  سال اخیر 
مسیر اجرای پروژه ها در پیچ و خم اداری افتاده است.

دو  شهرسازی  و  راه  وزیر  خاطرنشان کرد:  زهره ای 
شعار مهم در دستور کار خود قرار دارد یکی نهضت 
تدابیر  از  و  ها  پروژه  مهمترین  جزو  که  مسکن  ملی 
حمل  دیگری  و  است  جمهوری  ریاست  دستورات  و 
به  وزارتخانه  ارکان  تمامی  کرد:  اضافه  او  نقل.  و 
عنوان بازوهای حمایتی همراهی لازم را برای تحقق 
ماموریت های وزارت خانه به ویژه در نهضت ملی مسکن 

و نهضت حمل و نقل داشته باشند.
او با اشاره به اینکه باید از ظرفیت نیروی انسانی به 
بهترین شکل استفاده کنیم، عنوان کرد: در سازمان 
نیروی مازاد وجود دارد که باید این مشکل را حل کنیم

 در نحوه بکارگیری امکانات ضعف داریم
و  راه  وزارت  انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
اعتبارات  جمله  از  امکانات  همه  گفت:  شهرسازی 
انسانی در کشور وجود  و سرمایه  اقتصادی  ،وضعیت 
دارد اما آنچه ضعف داریم نحوه بکار گیری این موارد 

است که باید ترمیم و رفع اشکال شود .

زهره ای درباره عدم همکاری برخی بانک ها با نهضت 
ملی مسکن شهرستان ریگان توضیح داد: مشکل دو 
به عمل  را  این خصوص همکاری لازم  در  بانکی که 
به همین منظور در تهران  نیاوردند را حل میکنم و 
برای بم جلسه ویژه ای برگزار خواهم کرد تا مشکل 

آنها با بانک ها حل شود .
پیگیر راه اندازی پرواز بم مشهد هستم

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی درخصوص راه اندازی 

پرواز بم به مشهد گفت: راه اندازی پرواز بم به مشهد 
را در دستور کار قرار داده و در کمیته تصمیم گیری 
به حضور سرکارخانم  اشاره  با  او  کرد.  مطرح خواهم 
و  راه  وزارت  شهری  بازآفرینی  شرکت  در  نژاد  سام 
شهرسازی افزود: حضور خانم سام نژاد بازوی توانمندی 
به خصوص  و  کرمان  استان  مشکلات  پیگیری  برای 

شهرستان های شرقی استان کرمان است.
زهره ای خاطرنشان کرد: بهترین شرایط را برای مردم 

همین  به  و  کرد  خواهیم  ایجاد  کرمان  استان  و  بم 
منظور ظرف چند ماه آینده مجدد به بم سفر خواهم 
کرد و پیگیر اقدامات گفته شده خواهم بود. در پایان 
نشست با اهدای لوح شهروندی از طرف شهرداری و 
مقام  قایم  زهره ای   ، بم  اسلامی شهر جهانی  شورای 
بم  افتخاری  عنوان شهروند  به  و شهرسازی  راه  وزیر 

معرفی شد .

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در سفر به بم عنوان کرد:
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ماجرا از آنجا آغاز شده که امسال که بعد از ۲ سال 
استان  در  جهان  و  ایران  پسته  قطب  سرمازدگی، 
استان(  شهرستان های  دیگر  و  کرمان)رفسنجان 
محصول خوبی دارد، طرح شناسنامه دار کردن یا همان 
»کیو.آر.کد« برای صادرات آن در کنار برخی دیگر از 
محصولات کشاورزی الزامی شده؛ طرحی که مسئولان 
ندارد  اجرا  قابلیت  پسته  برای  و کشاورزان می گویند 
مالکی  خرده  برپایه  محصول  این  تولید  عمده  زیرا 
است و صادرکننده ای که از صدها باغدار چندین رقم 
محصول خریده و یکجا آماده صادرات کرده، چطور می 
تواند محصول هر باغ یا هر رقم را جداگانه شناسایی و 

شناسنامه دار کند؟
بین المللی چنین  بازار  این درحالی است که در  تازه 
طرح هایی برای این محصول هنوز اجرایی نشده و در 
ایران، چیزی مطالبه شده که در جهان یا واردکنندگان 
پسته ایران، آن را مطالبه نکرده اند و نمی کنند زیرا 
را خوب می شناسند؛  و کیفیت محصول  صادرکننده 
که  ترکیه  و  آمریکا  یعنی  ایران  رقیبان  اینکه  چه 
بزرگترین آنها هستند نیز این کار را انجام نداده اند و 
در عمل یعنی محصول خودمان را در رقابت با رقیبان 

جهانی اش محدود کرده ایم.
برخی  خوردن  برگشت  به  نیز  موضوع  این  شروع 
سال های  طی  روسیه  کشور  از  گلخانه ای  محصولات 
اخیر بر می گردد که در مجموعه وزارت جهاد کشاورزی 
طرح شناسنامه دار کردن برخی محصولات را با هدف 
شناسایی محصولات آلوده به سم در دستور کار قرار 
چگونگی  و  شرایط  با  منطبق  که  طرحی  اما  داده؛ 
ابتدا  اینکه  ارزیابی نمی شود؛ ضمن  تولید محصولات 
آماده  نیز  هایی  طرح  چنین  اجرایی  های  زیرساخت 

سازی نشده است.
حال در شرایطی که بعد از ۲ سال سرمازدگی شدید 
و  داده  قرار  تاثیر  تحت  را  رفسنجان  پسته  تولید  که 
به شدت محدود کرده بود، امسال به لطف پروردگار 
بالای  برآوردها  و  آمده  دست  به  خوبی  محصول 
چنین  اجرای  با  است  پسته  محصول  تن  هزار   ۲۰۰
باغداران  و  کرده  برآب  نقش  را  امیدها  هایی،  طرح 
هستند؛  ناراحت  و  عصبانی  بسیار  صادرکنندگان  و 
مسئولان دولتی استان کرمان نیز در این زمینه بسیار 
گلایه دارند و خواهان تجدیدنظر هستند و آن را نیز 
دنبال می کنند؛ گرچه تاکید دارند چنین طرحی در 

عمل نیز عملیاتی نخواهد شد.
چرایی  و  زمینه  این  در  بیشتر  اطلاعات  کسب  برای 
فرماندار شهرستان  به سراغ  این طرح  با  ها  مخالفت 
ایران  پسته  مهم  و  بزرگ  قطب  عنوان  به  رفسنجان 
از این مسئولیت،  ایم؛ فردی که پیش  و جهان رفته 
سال ها دبیرکل انجمن پسته ایران بود و در عرصه های 
کشاورزی نیز مدیریت کرده است و تخصص لازم را 
های  زمینه  در  فرمانداری،  در  مسئولیتش  فرای  نیز 
چه  و  تولید  حوزه  در  چه  پسته  محصول  تخصصی 

صادرات این محصول دارد.
به  اصرار  گفت:  رفسنجان  فرماندار  رضایی  حسین 
با  که   ) کردن  ها)شناسنامه دار  طرح  اینگونه  اجرای 
ساختار صنعت پسته ایران همخوانی ندارد، علاوه بر 
اختلال در کل زنجیره ارزش افزوده، موجب هدررفت 
سرمایه فعالان صنعت پسته و تهدید اشتغال، معیشت 

و ارتزاق قشر تولیدکننده خرد ما است.
وی روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
تولید پسته این روزها در کشور رونق گرفته و ما در 
۲7 استان پسته کاری داریم که معیشت و ارتزاق پنج 
میلیون نفر از مردم کشور به صورت مستقیم و یا غیر 

مستقیم با آن گره خورده است.
رضایی اظهارداشت: کشاورزان ۲سال گذشته به علت 
برداشت  محصولی  اقلیمی  مشکلات  و  سرمازدگی 

نکردند اما امسال تولید کشور بیش از ۲۰۰ هزار تن 
به عنوان  آمریکا  تولید  آنکه  بینی شده، ضمن  پیش 

رقیب ما نیز افزایش زیادی داشته است.
فرماندار رفسنجان درباره چرایی شکل گیری چنین 
طرح هایی بیان کرد: محموله های برگشتی محصولات 
گلخانه ای از کشور روسیه باعث شد که ردیابی سموم 
را در مجموعه وزارت جهاد کشاورزی پیگیری کنند و 
در این زمینه یک راهکار برای شناسایی محموله های 

آلوده مطرح شد.
وی گفت: معاونت باغبانی و سازمان حفظ نباتات در 

حوزه وزارت جهاد کشاورزی طرح شناسنامه دار کردن 
شرایط  گرفتن  درنظر  بدون  را  حوزه  این  محصولات 
را  موضوع  این  و  کردند  اجباری  محصول  هر  خاص 
محصولات  صادرات  برای  شرط  پیش  یک  عنوان  به 

کشاورزی کشور در نظر گرفتند.
رضایی ادامه داد: معتقدم وقتی که 8۰ درصد تولیدات 
پسته کشور به صورت خرده مالکی و بیش از 4۰ قلم 
محصول پسته داریم، این امر شدنی نیست. تنوع ارقام 
پسته از جمله خراسان، دامغان قزوین، کرمان، فارس و 

یزد را داریم که بسیار متفاوت هستند.
وی افزود: اجرای این طرح در شرایطی است که حتی 
کشورهای رقیب ما هم طرح QR code را اجرایی 
نکردند و این طرح آرمان گرایانه است، حتی با ساختار 

صنعت مدرن پسته آمریکا نیز قابل تطبیق نیست.
فرماندار رفسنجان با تاکید بر اینکه رقبای ما هم برای 
یادآور  کنند  نمی  دنبال  را  هدفی  چنین  خود  پسته 

شد: این موارد نشان می دهد که اگر این طرح کارایی 
داشت، رقیب ما که بالای 5۰۰ هزار تن امسال تولید 

دارد، آن را اجرا می کرد.

طرح QR code شکست می خورد
پسته  دار کردن محصول  وی گفت: طرح شناسنامه 
مثل بورسی کردن پسته است که ما همان زمان نیز 
الان در  و  این طرح شکست می خورد  اعلام کردیم 
می  فروش  و  خرید  پسته  کیلو  چند  ببینید  بورس 

شود؟؛ این طرح نیز از الان شکست خورده است.

ایران  اینکه ساختار صنعت پسته  بر  با تاکید  رضایی 
خورده مالکی است تصریح کرد: ما فقط در شهرستان 
رفسنجان 4۰ هزار بهره بردار در 8۰ هزار هکتار زمین 
داریم که این محصولات در حد یک هکتار کشت می 
کنند.وی ادامه داد: در حالی QR برای پسته تعیین 
شده که محموله های صادراتی باید حداقل به اندازه 
خرده  از  یک  کدام  اما  باشد،  تنی   ۲4 کانتینر  یک 
مالکان ما بیش از ۲ تن پسته تولید می کنند؟ چگونه 
می خواهید یک بار را به صورت خرده فروشی و یک 

تا ۲ تن صادر کنید؟
حالیست  در  وضعیت  این  افزود:  رفسنجان  فرماندار 
که میانگین تولیدات مالکان ما زیر ۲ هکتار است و 
تولید می کنند.  پسته  رقم  ما حداقل چهار  باغبانان 
ضبط های پسته ما نیز نیمه مکانیزه کوچک یک تا 6 
تن است لذا طرح شناسنامه دار کردن پسته با ساختار 

این حوزه نیز همخوانی ندارد.

جهاد هنوز شاخص های سم ها را شناسایی نکرده
رفسنجان  در  پسته  باغ  قطعه  هزار   ۱6۰ گفت:  وی 
وجود دارد و اگر یک زمین آلودگی بالایی داشته باشد، 
وزارت جهاد کشاورزی هنوز شاخصه های تخصصی 
مثل psi و mrl مربوط به انواع سم ها را استخراج 
نکرده و هنوز باغدار ایرانی دقیق نمی داند هر نوع سم 

را چه زمانی در باغ خود سمپاشی کنند.
رضایی بیان کرد: حتی هیچ طرح تحقیقاتی را در این 
کشور  در  اطلاعاتی  چنین  که  زمانی  و  نداریم  حوزه 
وجود ندارد، چگونه می خواهید آلودگی باقی ماندن 
سموم را دفع کنید؟؛ تمامی این موارد نشان می دهد 
طرح شناسنامه دار کردن پسته با محصولات تولیدی 

ما سازگاری ندارد.
وی ادامه داد: عمدتا محموله های صادراتی ما در بسته 
های ۲5، 5۰، 5۰۰ یا هزار کیلویی است و 8۰ درصد 
تولید کنندگان ما تولیدات زیر ۲5 تن دارند لذا خرده 

مالکان نمی توانند چنین کاری را انجام دهند.
فرماندار رفسنجان در پاسخ به اینکه چرا دولت اصرار بر 
چنین طرحی با این مشکلات دارد؟ یادآور شد: زمانی 
که نمی دانیم ساختار پسته ما خرده مالکی است و در 
برنامه ریزی و تصمیم گیری ها فکر می کنیم می توانیم 

مسأله آلودگی را رفع کنیم، اجرایی می شود.

طرحی که دنیا از ما نمی خواهد را اجرایی نکنیم
رضایی عنوان کرد: این طرح در گلخانه ها شاید پاسخگو 
باشد اما در باغ های خرده مالکانه پسته پاسخگو نیست 
و پیشنهاد می شود چیزی که دنیا از ما نمی خواهد 
ما آن کار را انجام ندهیم؛ دنیا صادرکننده و محموله 

صادراتی را می شناسند.
وی با اشاره به ارزش ۱۰۰ تا ۱۲۰ میلیارد ریالی هر 
کانتینر پسته گفت: کسانی که صادرات به اروپا را انجام 
زیرا  دارند  این حوزه حساسیت  در  بیشتر  دهند  می 
اگر یک کانتینر بازگشت بخورد یا امحا شود، بیشترین 

زیان متوجه صادرکننده است.
فرماندار رفسنجان ادامه داد: لذا ما دیگر در آن دخالتی 
نکنیم و به صادرکنندگان اجازه دهیم خودش صادرات 

را با طرف مقابل انجام دهد.
افزود: مساله شناسنامه دار کردن خشکبار، خرما  وی 
محصولات  دیگر  به  نسبت  متفاوتی  داستان  پسته  و 
کشاورزی دارد و با وجود ساختار خرده مالکی، اجرایی 

نیست و هیچ نفعی برای صنعت پسته ندارد.

کار را به بخش خصوصی واگذار کنیم
رضایی ابراز داشت: باید کارهای دیگری انجام دهیم و 
کار را به بخش خصوصی، اتاق بازرگانی و انجمن پسته 

کشور که بازار دنیا را می شناسند، واگذار کنیم.
وی تاکید کرد: زمانی که کشورهای مقصد صادراتی 
همچون چین و هند QR code را از ما نمی خواهد، 
چه اصراری داریم که این طرح را اجرا کنیم؟؛ معتقدم 
ما باید برای مصرف داخلی خود این کار را انجام دهیم 
که این موضوع نیز در زمان فعلی مشکلی را رفع نمی 

کند.

جنگ نابرابر پسته خندان ایران با آمریکا
حالا تولیدکنندگان و صادرکنندگان پسته در ایران می گویند دیگر نیازی نیست آمریکا یا ترکیه در رقابتی جهانی علیه پسته ایران کاری انجام دهند 

زیرا خودمان در داخل آنقدر آن را محکوم به شکست کرده ایم که به طور حتم با طرح هایی مانند شناسنامه دار کردن آن در مقابل رقیبان بین المللی اش 
به زمین می خورد و دشمن شاد هم خواهیم شد.

آگهی مفقودی مدرک تحصیلی

مدرک تحصیلی اینجانب رضا ترک آبادی به کدملی 
۳۲۰۹55۳7۲6 فرزند دادخدا به تاریخ تولد ۱۳57 
ورودی سال۱۳۹5 دانشگاه آزاد اسلامی واحد بم 

رشته مکانیک خودرو مقطع کاردانی پیوسته مفقود 
گردیده و فاقد اعتبار میباشد.
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ــه  ــد ک ــن باش ــی از ای ــورات ناش ــی تص ــاید برخ ش
برخــی مناطــق محــروم و بســته  همچنــان در 
ــوان در  ــی از بان ــق، بخش ــی مناط ــت قومیت ــه باف ب
کشــورمان اجــازه تحصیــل ماننــد ســایر اقشــار پیــدا 
ــام  ــه مســئولان دانشــگاه پی ــال آنک ــد ح نمــی کنن
نــور بــه اتــکای آمــار ایــن فرضیــه را رد و اعــلام مــی 
کننــد مشــکلی در ایــن زمینــه وجــود نــدارد، گرچــه 
ــر ایــن پایــه اســت  تاکیــد شــهروندان ایــن ماننــد ب
کــه در همــان مناطــق محــل ســکونت بــه تحصیــل 

ــد. ــه دهن خــود ادام
ــت:  ــان گف ــتان کرم ــور اس ــام ن ــس دانشــگاه پی ریی

ــران در  ــوان و دخت ــل بان ــور و تحصی ــب حض ضری
دانشــگاه پیــام نــور و در مناطــق محــروم ایــن اســتان 
بالاســت و حــدود 7۰ درصــد تعــداد دانشــجویان را 

تشــکیل مــی دهــد.
فاطمــه معیــن الدینــی روز دوشــنبه در مصاحبــه بــا 
خبرنــگار ایرنــا تصریــح کــرد: دانشــگاه پیــام نــور بــا 
هــدف توســعه آمــوزش آســان و در دســترس بــرای 
ــا نهــاده شــده اســت و آمــوزش  ــدان کشــور بن فرزن
ــر  ــنین در ه ــه س ــرای هم ــگاه ب ــن دانش ــای ای ه
طبقــه و شــرایط اجتماعــی و شــغلی ارائــه می شــود.

ــل در  ــه تحصی ــه اینک ــا توجــه ب ــرد: ب ــد ک وی تاکی

ــزام  ــرط ال ــه ش ــل اینک ــه دلی ــور ب ــام ن دانشــگاه پی
ــه و  ــن گزین ــذا بهتری ــدارد، ل ــور در کلاس را ن حض
ــه  ــان خان ــاغلان و زن ــدان، ش ــرای کارمن ــت ب فرص
دار بــه منظــور ادامــه تحصیــل اســت و حتــی درس 
هــای عملــی دانشــگاه نیــز بــرای دانشــجویان شــناور 

ــه مــی شــود. ــر ارائ و انعطــاف پذی
رییــس دانشــگاه پیام نــور اســتان کرمان خاطرنشــان 
کــرد: در تمامــی گســتره اســتان دانشــگاه پیــام نــور 
فعالیــت دارد و در مناطقــی کــه موسســه هــای 
ــد از  ــی توانن ــراد م ــدارد، اف ــی وجــود ن ــوزش عال آم

خدمــات آموزشــی ایــن دانشــگاه اســتفاده کننــد.
وی افــزود: اغلــب خانــواده هــا بــه ویــژه در مناطــق 
ــوان  ــد بان ــی دهن ــح م ــتان ترجی ــوردار اس کمتربرخ
ــه  ــد و ب ــل کنن ــی تحصی ــل زندگ ــی مح در نزدیک
ــام  ــات آموزشــی دانشــگاه پی ــل از خدم ــن دلی همی

ــد. ــور اســتفاده مــی کنن ن
ــه  ــان ادام ــتان کرم ــور اس ــام ن ــگاه پی ــس دانش ریی
ــجو  ــی دانش ــاظ فیزیک ــه لح ــی ب ــر در جای داد: اگ
بــه انــدازه کافــی وجــود نداشــته نباشــد، از آمــوزش 
هــای مجــازی اســتفاده مــی شــود و بحــث هایــی در 
جریــان اســت کــه آمــوزش هــای مجــازی فقــط بــه 
دانشــگاه پیــام نــور واگــذار شــود البتــه ایــن موضــوع 
فعــلا در حــد طــرح پیشــنهادی اســت کــه بررســی 

مــی شــود.
وی گفــت: اینــک ۱4 هــزار و ۹۰8 دانشــجو در 
ــی  ــل م ــان تحصی ــتان کرم ــور اس ــام ن ــگاه پی دانش

کننــد کــه بیــش از ۱۰ هــزار دانشــجو خانــم و مابقی 
ــد. ــی ده ــان تشــکیل م را آقای

رییــس دانشــگاه پیــام نور اســتان کرمــان افــزود: 5۳ 
رشــته کارشناســی، ۳۱ رشــته ارشــد و یــک رشــته 
ــگاهی  ــای دانش ــه در واحده ــیمی تجزی ــری ش دکت
ــات  ــود دارد و ۱4۰ عضــو هی ــتان وج ــور اس ــام ن پی
ــس  ــو تدری ــتان مدع ــت و 56۲ اس ــام وق ــی تم علم

ــد. دارن
وی دربــاره شــرایط دانشــجویان نیــز اظهــار داشــت: 
اهــل تســنن و 8۰ دانشــجوی  4۲۰ دانشــجوی 
ــتان  ــور اس ــام ن ــگاهی پی ــز دانش ــی در مراک خارج
کرمــان داریــم و تاکنــون 57 هــزار نفــر از دانشــگاه 
ــل شــده  ــارغ تحصی ــان ف ــور در اســتان کرم ــام ن پی

ــد. ان
ــور  ــا بیــان اینکــه دانشــگاه پیــام ن معیــن الدینــی ب
در دوران کرونــا کمــک بســیاری بــه آمــوزش عالــی 
کــرد تصریــح کــرد: امتحانــات دانشــگاه پیــام نــور بــه 
ــزار  ــان برگ ــئوالات یکس ــا س ــری و ب ــورت سراس ص
مــی شــود کــه ایــن باعــث شــده دانشــجویانی کــه 
ــه  در شــهرهای دیگــر زندگــی مــی کننــد نیــازی ب

حضــور در واحــد دانشــگاهی نداشــته باشــند.
ــتان  ــور اس ــام ن ــگاه پی ــرد: دانش ــان ک وی خاطرنش
ــور  ــگاهی کش ــز دانش ــدود مراک ــی از مع ــان یک کرم
ــرای  ــگاهی ب ــرفته آزمایش ــات پیش ــه خدم ــت ک اس

دانشــجویان دارد.

ضریب تحصیل ۷۰ درصدی بانوان مناطق محروم کرمان در پیام نور
مسئولان پیام نور کرمان می گویند ضریب حضور و تحصیل بانوان در این دانشگاه در نقاط محروم استان بالاست به طوری که حدود 70 درصد دانشجویان 

این مناطق را تشکیل می دهد.
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قرعه کشی جام باشگاه های فوتبال زنان آسیا/ همگروهی بم با نمایندگان استرالیا و کره جنوبی

باشگاه های آسیا  قرعه کشی مسابقات جام 
صورت  به  دوره  سومین  برای  که  زنان 
آزمایشی انجام می شود برگزار شد و خاتون 
بم به عنوان تنها نماینده ایران با تیم های 
و  کره  هیوندای  ازبکستان،  قارشی  نسف 

سیدنی استرالیا هم گروه شد.
انجام  قرعه  خصوص  در  جعفری  مرضیه 
شده گفت: فقط می توانم بگویم که سطح 
یکدیگر  با  گروه  این  در  حاضر  تیم  چهار 
قابل قیاس نیست. هم کره و هم استرالیا 
بازیکنانی  و  دارند  قدرتمندی  بسیار  لیگ 
تیم  در  بودند،  حاضر  جهانی  جام  در  که 

سیدنی استرالیا توپ می زنند.
در  هم  لژیونر  آن ها  اینکه  افزود: ضمن  او 
تیم خود دارند اما ما فقط خودمان هستیم 
و خودمان با این شرایط که احتمالا ۲ یا ۳ 
بازیکن نیز از تیم ما جدا خواهند شد. برای 
همین می گویم که به هیچ عنوان نباید از 

ما توقع صعود به دور بعد داشت.
جعفری ادامه داد: صعود از این گروه فراتر 
می کنیم  را  تلاشمان  ما  است؛  معجزه  از 
که نماینده خوبی برای فوتبال زنان ایران 
باشیم اما امکان صعود وجود ندارد چرا که 
بعدی  دور  به  گروه  از  هم  تیم  یک  تنها 

صعود خواهد کرد.
سال های  حضور  به  اشاره  با  ادامه  در  او 
گذشته خاتون در این مسابقات گفت: سال 
ما  با  دیدار  در  قزاقستان  نماینده  گذشته 
گفت که انتظار چنین نمایشی از نماینده 
ایران نداشته، نماینده ازبکستان هم همین 
انتظار  از  فراتر  خاتون  که  داشت  را  نظر 
تلاش  هم  امسال  است؛  کرده  بازی  آن ها 
پا بسته ای  و  تیم دست  این است که  من 

برابر این دو غول آسیا نباشیم.
جعفری در پاسخ به این سوال که با توجه 
به مسابقات تیم ملی در آبان ماه و تداخل 

تمرینات آماده سازی خاتون و تیم ملی، آیا 
خواهد  ملی  تیم  اردوی  به  را  بازیکنانش 
را  ملی  تیم  نمی خواهیم  گفت:  فرستاد، 
شرایط  می خواهد  دل مان  و  کنیم  اذیت 
هم  و  باشگاه  هم  که  برود  پیش  طوری 
تیم ملی از حضور بازیکنان استفاده کنند، 
اردوی  در  تا ۲8 شهریور  از ۲۱  بازیکنانم 
ملی  تیم  اردوی  به  بعد  و  هستند  خاتون 

خواهند رفت.
این مربی با تجربه در پاسخ به سوال دیگر 
مبنی بر اینکه بعد از اردوی اول تیم ملی، 
خاتون  اردوی  در  بازیکنان  ماه  مهر  در 
خواهند بود یا تیم ملی گفت: صحبت های 
تیم  با  مشترک  اردوی  انجام  خصوص  در 
باید  بود که هنوز قطعی نشده،  ملی شده 
کنیم  ضرر  ما  نه  که  کنیم  پیدا  راهکاری 
اما الان هیچ چیز مشخص  نه تیم ملی  و 

نیست.

سرمربی خاتون بم: می خواهیم نماینده خوبی 
برای ایران باشیم


